
Zápis č. 5 
z řádného zasedání Akademického senátu Fakulty podnikatelské VUT v Brně 

konaného dne 22. 6. 2020 
 
 
Účast: viz prezenční listina 
 

PŘÍTOMNÍ ČLENOVÉ:   (z toho 11 ZK a 4 SK) 
NEPŘÍTOMNÍ ČLENOVÉ:  (z toho 1 ZK a 5 SK)  
 

AS FP a ZK samostatně jsou usnášeníschopné, SK je usnášeníschopná. 
 
Jednání AS FP bylo zahájeno v 13:00 hod. 

 

1. Úvod 
 

Paní předsedkyně AS FP Ing. Smolíková přivítala pana děkana a pana tajemníka Ing. 
Zámečníka.  

Paní předsedkyně seznámila přítomné s programem. 

Program: 

1. Úvod 
2. Projednání a schválení Rozpočtu 2020 
3. Projednání a schválení Výroční zprávy FP za rok 2019  
4. Předložení Výroční zprávy za rok 2020 
5. Informace z kolegia děkana  
6. Různé  

 
 

PRO: 15 
PROTI: 0 
ZDRŽELO SE HLASOVÁNÍ: 0 
 

 

Schválení Zápisu č. 1 z Mimořádného zasedání Akademického senátu Fakulty 
podnikatelské VUT v Brně konaného dne 2. 6. 2020 

Dne 18. 6. 2020 byl všem členům AS FP zaslán zápis z Mimořádného zasedání AS FP ze dne 
2.6.2020, termín pro zasílání připomínek byl do 22. 6. 2020, 9.00 hod.  

NAVRŽENO USNESENÍ: AS FP schvaluje Zápis č. 1 z Mimořádného zasedání Akademického 
senátu Fakulty podnikatelské VUT v Brně konaného dne 2. 6. 2020. 



PRO: 15 
PROTI: 0 
ZDRŽELO SE HLASOVÁNÍ: 0 
 

Schválení Zápisu č. 4 řádného zasedání Akademického senátu Fakulty podnikatelské 
VUT v Brně konaného dne 25. 5. 2020 

Dne 18. 6. 2020 byl všem členům AS FP zaslán zápis z řádného zasedání AS FP ze dne 25. 5. 
2020, termín pro zasílání připomínek byl do 22. 6. 2020, 9.00 hod.  

NAVRŽENO USNESENÍ: AS FP schvaluje Zápis č. 4 z řádného zasedání Akademického 
senátu Fakulty podnikatelské VUT v Brně konaného dne 25. 5. 2020. 

PRO: 15 
PROTI: 0 
ZDRŽELO SE HLASOVÁNÍ: 0 
 

 

2. Projednání a schválení Rozpočtu 2020 
 

Dne 25. 5. 2020, předložil pan Ing. Zámečník AS FP VUT v Brně, Rozpočet pro rok 2020. Dne 
11. 6. 2020 byla AS FP VUT v Brně zaslána upravená verze na základě společné diskuse 
s řediteli ústavů. Připomínky byla možnost zaslat do 18. 6. 2020, žádné nebyly obdrženy. Dne 
17. 6. 2020 byl zaslán komentář k Rozpočtu 2020 panem doc. Brychtou, který na zasedání dále 
komentoval. Dr. Luňáček souhlasí s komentářem doc. Brychty.  

Dále shrnul vyjádření k rozpočtu i pan děkan a pan tajemník. 

 

NAVRŽENO USNESENÍ: AS FP zkracuje předkládací lhůtu předložení Rozpočtu FP pro rok 
2020. 

PRO: 15 
PROTI: 0 
ZDRŽELO SE HLASOVÁNÍ: 0 
 

NAVRŽENO USNESENÍ: AS FP schvaluje Rozpočet FP pro rok 20202 v předloženém znění.  

PRO: 15 
PROTI: 0 
ZDRŽELO SE HLASOVÁNÍ: 0 
 

 



3. Projednání a schválení Výroční zprávy FP za rok 2019  
 

Dne 1. 6. 2020 byla předložena Výroční zpráva FP za rok 2019. Termín pro zaslání připomínek 
byl do 18. 6. 2020.  K předloženému dokumentu nebyly zaslané žádné připomínky. 

NAVRŽENO USNESENÍ: AS FP zkracuje předkládací lhůtu Výroční zprávy FP za rok 2019. 

PRO: 15 
PROTI: 0 
ZDRŽELO SE HLASOVÁNÍ: 0 
 

NAVRŽENO USNESENÍ: AS FP schvaluje Výroční zprávu FP za rok 2019 v předloženém 
znění. 

PRO: 15  
PROTI: 0 
ZDRŽELO SE HLASOVÁNÍ: 0 
 

 

3. Předložení Výroční zprávy o hospodaření FP za rok 2019  
 

Dnes, 22. 6. 2020, byla předložena Výroční zpráva o hospodaření FP za rok 2019. Na základě 
diskuse všech senátorů proběhne hlasování na příštím zasedání AS FP VUT v Brně v září.  

Pan tajemník dále upřesnil, co je ve zprávě uvedeno.  

 

4. Informace z Kolegia děkana 
 Rektor Štěpánek – seznámil s prezentací o vykazování modulu v M1. Jsou výsledky 

z mezinárodního QS, kdy VUT propadlo o 50 míst. Požádal děkany o poznámky na rok 
2020 – 2025.  

 Nové tarify - proběhla diskuse na zasedání KR. Pravděpodobně budou zavedeny od 1. 12. 
2020.  

 Prorektorka Režňáková informovala, že své čísla ORCID a hesla by se měly synchronizovat 
do 20. 8. 2020.  

 Dále na základě požadavku paní prorektorky požádal o podnět na kandidáta pro jmenování 
na stříbrnou medaili.   

 Dále sdělil, že FP by se ráda zúčastnila Strojírenského veletrhu na BVV.  
 

 

5. Různé 
 SZZ – pan děkan informoval o opatřeních na nadcházející SZZ na FP (stejné komise, 

online zkoušení aj.). Jsou připraveny respirátory a štíty, dále klimatizace na učebnách, 



která však pravděpodobně nebude použita z hygienických důvodů. V rámci opatření 
bylo rozhodnuto, že v jednotlivých komisích bude zajištěno pouze drobné občerstvení 
(káva, voda, koláčky). Dále bude každému studentovi před vstupem měřena tělesná 
teplota. Pan děkan požádal o disciplínu a dodržování hygienický opatřeních. Na základě 
doporučení Dr. Sviráka budou svoláni ředitelé, aby jim bylo upřesněno, jak se bude 
zkoušet a o dodržování časů při zkoušení (bakaláři 40 min, magistři 50 min).  

 Doc. Brychta připomněl potřebu vytvoření pravidel pro distanční zkoušení, aby se 
zamezilo (eliminovalo) netransparentní a nekorektní chování studentů v průběhu 
distančního zkoušení. Na základě diskuse bude pravděpodobně svoláno akademické 
shromáždění.  

 Výjezdní zasedání SK AS VUT v Brně – Ing. Kruljacová informovala, že proběhla 
diskuse s prorektorem Doupovcem v rámci uznání vzdělání ze zahraničí. Dále 
diskutovali elektronický individuální plán, kterému je prorektor nakloněn. 

 Dále informovala, že budou nominovat MŠMT doc. Zicha za inovaci vzdělávání.  
 Paní předsedkyně sdělila, že je povinnost Akademického senátu vyhlásit volby do AS 

FP i AS VUT v Brně, nejpozději 30 dní před uplynutím funkčního období.  
 Dále informovala, že termíny řádných zasedání AS FP VUT v Brně zašle až po 

výjezdním AS VUT v Brně.  
 Paní předsedkyně sdělila, že na minulém online zasedání AS FP bylo dohodnuto, že se 

senátoři vrátí k diskusi kvality výuky. Doporučila však diskusi nechat až po uzavření 
ankety, tj. v září 2020. 

 Dále upozornila na dlouhodobý problém, kdy je na 1. patře budovy po dešti zápach, 
zatéká a jsou všude postaveny kbelíky. Také upozornila na již diskutované uzamčené 
WC u poslucháren „E“. Pan tajemník sdělil, že WC bude do podzimu zprovozněno.  Ing. 
Kruljacová se dotázala, zda nelze také zažádat o dotace na opravu fakulty. V 14.29 hod 
odešel doc. Doskočil. 

 

Paní předsedkyně všem poděkovala za akademický rok 2020.  

 

Další řádné zasedání AS FP VUT v Brně proběhne až 15. 9. 2020 od 14.30 hod. 

 

Předsedkyně AS FP všem poděkovala za účast a ukončila zasedání AS FP v 14.52 hod. 

 

Verifikoval:     Ing. Lenka Smolíková, Ph.D.                         Mgr. Bc. Helena Musilová 

                          předsedkyně AS FP                                              předsedkyně KAP      

 

 Ing. Anna Kruljacová 

                          předseda SK AS FP 


